
 

Protokoll nr 8 fört vid ordinarie styrelsemöte 

Mellansvenska avdelningen  

Onsdagen 18 augusti 2021 kl. 19.00 via Teams 

 
Närvarande: Christina Sohlman ordf.  

  Carina Enberg 

   Sussi Broman 

   Cecilia van der Meulen 

   Caroline Arogén 

   Anna Malmström 

    

Anmält förhinder:   

Marthe Norström 

  Mia Borg 

 

§ 96 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 97 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 98 Fastställande av Dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 99 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Sussi Broman. 

 

§ 100 Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

 Det tidigare protokollet lades till handlingarna. 

   

§ 100 a Beslut fattade mellan styrelsemöte 

  Styrelsen godkänner Lägersektionens eventuella behov av att äska pengar till  

  milersättning.  

   

§ 101 Ekonomi/inköp 

 Kassören går igenom ekonomin, som är god, medlemsantalet har mycket  

  glädjande ökat. 

  Styrelsen beslutar enigt att köpa in ytterligare ett stort tält då i alla fall ett av de  

  befintliga är i mycket dåligt skick. 



  Styrelsen uppmanas återkomma senaste 25 augusti med förslag på vilken jacka  

  som avdelningen ska köpa in som funktionärsjacka, förslagsvis från Sport  

  shopen eller Engelsons. 

 

§ 102 Utställning/Exteriörbedömning 

Historik: Ingen 

Kommande: 184 anmälningar till Gubbis, med en bra fördelning mellan raser, 

vilket gjorde att vi tagit in ytterligare en domare. 

Till Hammarskog har nu i nuläget ca 100 anmälningar. 

November utställningen samt de inplanerade utställningarna för 2022 ska läggas 

ut på hemsidan. 

 

§ 103 Aktiviteter/utbildning 

Inget att rapportera. 

 

§ 103a Verksamhetskonferensen 2022 

Punkten ligger kvar som påminnelse till styrelsen. 

 

§ 104 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Facebook rullar på och är uppdaterad, vi har många besökare.  

Alla aktiviteter ligger nu under evenemang vilket är mycket uppskattat. 

Alla sektioner och ombud uppmanas lägga upp sina aktiviteter på sina 

respektive Facebook sidor. Carina är behjälplig med råd och stöttning om så 

behövs. 

Hemsidan är uppdaterad och rullar också på. 

Nästa manusstopp för PudelNytt är 15 september. 

 

§ 105 Inkomna skrivelser 

  för perioden 2021-06-15 – 2021-08-16 

 

1. Fredrik Nilsson fwd: Godkänd utställning hos SKK (20210615) 

2. Fredrik Nilsson Ändring av utställningar 2021 (20210615) 

3. Anita Billeskalns SPK Västra protokoll 5  (20210628) 

4. Lena Petri Info till SKK klubbar (20210628) 

5. Lena Petri    Ledsagare på arrangemang (20210629)  

6. Lena Petri Utställningsadministrativt system ( 20210702) 

7 Sonja Hagelberg PK CS möte 13 juli (20210708) 

8. Anna Johansson Fodersponsorer – fortgående arbete (20210720) 

9. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK-protokoll inför SPK CS möte 10 aug  

    (20210810) 

 

Styrelsen diskuterar fodersponsring. 

 

Styrelsen har tagit emot och läst inkomna skrivelser.  

Sekreteraren säkerställer att hela styrelsen får ta del av samtliga inkomna skrivelser.  



 

  
§ 106 Rapporter 

Inget att rapportera.  

 

§ 106b Rapport från sektioner, ombud och BPH 

- Stockholm sektionen har publicerat alla sina kurser och har fått ett enormt 

bra gensvar. Hunderbanan i Norrtälje är hyrd 05 september kl.12-14, i mån 

av plats är styrelsen välkommen. 

- Gotlands pudlar har ”något” på gång, mer info kommer. 

- Lägret blev av vilket uppskattades mycket, samtliga som hade anmält sig 

blev erbjudna plats.   

- SörmlansPudlarna har en klippkurs och promenader under hösten. 

- SydnärkePudlarna ingen rapport. 

- Roslagssektionen har en valpkurs, en unghundskurs (full med väntelista) och 

planerar en klippkurs (vardagsklippning). En prova-på-viltspår kommer i 

september. Eventuellt planeras en agilitykurs inomhus.   

- UppsalaPudlarna planerar en Ringträning, vardags pälsvård, picknick med 

fotografering och promenader. 

- BPH vi har tre kvar och det finns några enstaka platser kvar.  

Hittills har 23 hundar av alla storlekar gått på de tre som vi haft hittills. 

 

§ 107 Övriga frågor 

  Inga övriga frågor 

 

§ 108 Nästa möte  

Måndag 04 oktober kl. 19.00 på Teams. 

 

§ 109 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

……………………………………………….. 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras 

 

 

……………………………………  ………………………………………… 

Christina Sohlman   Sussi Broman 



 

 

 

 

 

 


